
 
Siltatien koulu - hankkeen ajankohtaiskatsaus 
 
Kehittämistoimikunta 28.11.2022 § 46    
      
   

Siltatien koulun rehtori Tapio Ala-Rautalahti kertoo Siltatien koulu -hankkeen 
ajankohtaisesta tilanteesta ja tulevista vaiheista. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja 
 

Päätösehdotus Kehittämistoimikunta merkitsee Siltatien koulun rehtorin esityksen ja käydyn 
keskustelun tiedoksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 ----- 
 
 Siltatien koulun rehtori poistui kokouksesta ja kaavoituspäällikkö saapui 

kokoukseen tämän asian jälkeen klo 12.48.


